
Protokół nr 9/11
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 21 czerwca 2011 r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o 11.20
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Dariusz Matoszko
Protokółowała Joanna Korzeniewska Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Sokółka za 2010 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu.
6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu.
7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia przez Burmistrza Sokółki bonifikaty

od opłaty przy przekształcaniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności.
8. Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Podlaskiego obowiązku utrzymania

grobów i cmentarzy wojennych zlokalizowanych na terenie Gminy Sokółka.
9. Projekt uchwały w sprawie intensyfikacji działań na rzecz budowy wiaduktu nad torami

kolejowymi w Sokółce.
10. Wolne wnioski.

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Radny W.Bieszczad wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia Komisji projektu uchwały w
sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnym Rady
Miejskiej w Sokółce oraz projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi
Sokółki.
Burmistrz S.Małachwiej wniósł o zdjęcie z porządku posiedzenie punktu 7 projektu uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na udzielenia przez Burmistrza Sokółki bonifikaty od opłaty przy
przekształcaniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności uzasadniając że ten projekt
uchwały zostanie przedłożony w innym terminie. Burmistrz wniósł również o wprowadzenie od
porządku posiedzenia Komisji projektu w sprawie ustalenia diet przewodniczącym organów
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Sokółka.
Przewodniczący Komisji D.Matoszko wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia Komisji
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-
2016 w związku z wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad.
Przewodniczący Komisji poddał wnioski pod głosowanie.
Wniosek o wprowadzenie jako pkt. 5 projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-2016.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Wniosek o zdjęcie pkt. 7 z porządku posiedzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
udzielenia przez Burmistrza Sokółki bonifikaty od opłaty przy przekształcaniu prawa użytkowania



wieczystego w prawo własności.
Komisjajednogłośnie przyjęła wniosek.
Wniosek o wprowadzenie projektu w sprawie ustalenia diet przewodniczącym organów
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Sokółka.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi
Sokółki.
Komisja 6 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad
przyznawania i wysokości diet radnym Rady Miejskiej w Sokółce
Komisja 6 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg. następującego porządku obrad.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Sokółka za 2010 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
S. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata

2011-2016
6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu.
7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu.
8. Projekt w sprawie ustalenia diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek

pomocniczych Gminy Sokółka.
9. Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Podlaskiego obowiązku utrzymania

grobów i cmentarzy wojennych zlokalizowanych na terenie Gminy Sokółka.
10. Projekt uchwały w sprawie intensyfikacji działań na rzecz budowy wiaduktu nad torami

kolejowymi w Sokółce.
11. Projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Sokółki.
12. Projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania

wysokości diet radnym Rady Miejskiej w Sokółce
13. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisjajednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Sokółka za 2010 rok.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010
rok.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wydanie opinie on donośnie udzielenia absolutorium za 2010
rok.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną.



Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawił Burmistrz
S.Małachwiej i Zastępca Burmistrza P.Bujwicki, który wyjaśnił, że powstały oszczędności z drogi
Janowszczyzna-Planteczka w związku z tym, że zmniejszono parametry tej drogi.
Radny Ł.Moździerski zapytał odnośnie porozumienia na budowę drogi Woroniany -Gliniszcze.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że tak w zamian firma wymieni okna w Przedszkolu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-
2016 przedstawił Burmistrz S.Małachwiej.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu przedstawił
Burmistrz S.Małachwiej.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu przedstawił
Burmistrz S.Małachwiej .
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Projekt w sprawie ustalenia diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych
Gminy Sokółka przedstawił Burmistrz S.Małachwiej.
Radna E.Jakimik zaproponował aby dietę Sołtysów podnieść do kwoty 150 zł. ze względu na bardzo
dużo obowiązków nałożonych na Sołtysów.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że w skali województwa 20% to jest dużo ale do tematu
możemy wrócić w kolejnych latach.
Radny J.Saciłowski zapytał odnośnie kosztów takiej podwyżki.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że jest to 61 sołtysów i przewodniczących rad osiedli, miesięcznie
1220 zł. i do końca roku jest to kwota 8500 zł. Burmistrz dodał, ze musi być zgoda Burmistrza na taką
podwyżkę·
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Podlaskiego obowiązku utrzymania grobów i
cmentarzy wojennych zlokalizowanych na terenie Gminy Sokółka przedstawił Burmistrz
S.Małachwiej.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.IO
Projekt uchwały w sprawie intensyfikacji działań na rzecz budowy wiaduktu nad torami kolejowymi w
Sokółce przedstawiła wnioskodawczyni radna Jadwiga Bieniusiewicz uzasadniając to faktem, iż



wiadukt nad torami kolejowymi jest niezbędna inwestycja w związku z brakiem połączenia dwóch
części miasta jeśli jest zamykany przejazd.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że pierwsze pytanie jest takie w którym miejscu było by to
najlepsze położenie tego wiaduktu. Dodał, że na dzień dzisiejszy jest to nierealne i bardzo kosztowne.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki dodał, że można się przyjrzeć połączeniu ul. Warszawskiej i Nowej gdzie
jest naturalny spadek terenu. Dodatkowo trzeba było by wystąpić do PKP i GDDKiA czy może
wspólnie zrealizujemy tą inwestycje.
Radna J.Bieniusiewicz zapytała czy Burmistrz uznaje słuszność i potrzebę takiej inwestycji.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że należało by w pierwszej kolejności określić w którym miejscu
taki wiadukt spełniał by w 100 % swoją rolę.
Radny S.Pałusewicz potwierdził, że sytuacja na przejeździe kolejowym łączącym Osiedle Zielone z
pozostałą częścią miasta jest bardzo utrudniony ze względu na długi czas zamykania przejazdu oraz
brak ciągu pieszego na tym przejeździe.
Radni wspólnie wnieśli o naniesienie poprawki w projekcie uchwały aby był zapis wiaduktów
kolejowych.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawką.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.U
Projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Sokółki.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.12
Projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości
diet radnym Rady Miejskiej w Sokółce.
Radna E.Jakimik powiedziała, że jest przeciwna podwyżce diet radnym Rady Miejskiej gdyż obsługa
administracyjna przedszkoli mniej zarabia niż zwykły radny. W innych gminach jest to płacone od
posiedzenia i w Korycinie jest to na przykład 200 zł.
Radny S.Pałusewicz zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zamkniecie dyskusji.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek o zamkniecie dyskusji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do
projektu uchwały (głos Przewodniczącego "za").

Ad.13
Wolne wnioski.
Radny Ł.Moździerski zapytał odnośnie sytuacji w ZZO Euro Sokółka.
Burmistrz S. Małachwiej wyjaśnił, że na sesji Rady zostanie wprowadzony punkt dotyczący
informacji o ZZO Euro Sokółka.
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